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Ponownie z poczqtkiem 20r.g roku zwracam s;q do pana prezydenta o zapranowanre
podiqcia dzialan i uporzqdkowanie ostatecznie kwestii statusu odcinka drogi leinej - duktu
resnego iqcz?cego DK 62 z miastem wrocrawek do ur. wiejskiej na praszczy'nie
samorzqdowej to jest prezydenta m wlocrawka, stsrosty wrocrawskiego, w6.ita Gminywloclawek oraz wzv wsp6rudziare padstwowego Gospodarstwa Lesnego Lasy panstwowe
Nadle(nictwo wroclawek, Generarnej Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad oddziar w
Bydgoszczy, Kujawsko-pomorskiego Biura pranowania przestrzennego i Regionarnego we
Wloclawku.

Mazierski J6zef

Radnv Rady Miasta Wfoclawer,.

Jest kilka sposobow rozwiqzania tej sprawy,
Prezydentowi oraz kt6re byly poruszane w mediach

Woclawek 5.01.2018r,

kt6re wcze(niej sygnalizowalem pan u
a mianowicie:

- formo dzieriowv nieruchomoici dziotki nr 34g/2 0 pow. 0,67 ha porotonej w obrqbieewtdencylnym potok dla ktorsj urzqdzono jest x5iggq wieczlsto nr.WL lW/000519l0/2
na podstowie umowy cywilnoprowne j,

- zamiony nieruchomolci/w tym ceru drogo relno zostora wyodrqbniono w oddziernq dziorkqgru ntu/,

- powiqkszenie - przesuniqcio swoich gronic administracyjnych miasto wloclowek o teren noktorym jest drogo tqczqcq ulicq Wiejskq z krojowo 62,

' czy tez przeiqcia nieruchomolci przez somorzqd na podstawie przepis6w ustowy o dnto rakwietnio 2a03 r o szczeg6tnych zasadach przygatowanio r reotizocji inwestycji w zokresiedrog publicznych, tzw specustawy drogowej, ktora przewiduje uproszczony trybwywt'oszczeniowy w zokresie pozyskonio gruntow pod inwestycje dragowe iprzy pomocy
finonsowej udzieronej w formie dotocji cerowej na budowg pr,edmiotowej drogi moino renprobtem zolotwic. pawyzsze wymogolo by zgod Rody Miosto Wloclowek iRody GminyWloctowek,

' innym sposobem rozwiqzonio tej sprowy moie byc uchwalenie miejscowego plonuzagospodorowo nio przestrzennego izmiany przeznaczenio gruntu resnego no cele niereine ipaejecia gruntu przez somorzqd miosto lub powiotu w trybie pftepisow ustowy o losoch,
- te droga to zostonie noprcwiona definitywnie w 2016 roku przez Generornq Dyrekciq Drog,:,7:;:::"w romoch ptanowanej modernizocii DK 62 od ronda Fatbonki do wszto w

' i ostotnio Pano propozycia _.pomysl to przesuniecie drogi prowadzonej w kierunku Brze:ciapa granicy miasto przez przecinkq lelnq,



i iadna z tych propozycji nie zostola wprowadzona w iycie i do dzii nie
urcgulowano statusu prcedmiotowego tej drogi oni tei nie zostola wyremontowdne puez
GDDKiA,

Przejeid2ajqcy kierowcy korzystajqcych do dolazdu do autostrady i wyjazdu b4di dojazdu do
Wloclawka krytycznie wypowiadajq siq o stanie drogi sadzqc, 2e to wiadze miasta

Wloclawka nie dbajq o jej stan i ponoszq odpowiedzialno5c nie baczqc, ie droga leiy poza

granicami miasta Wfoclawek rrie zwaiajqc ze prezydent miasta Wloclawek jako gospodarz

nre ma tytulu prawnego by utrzymywai w naleiytym stanie tq drogq.

Nie do przyjqcia jest czqsto wypowiadanie siq w mediach, 2e miasto nie ma iadnych
Instrumentow ,bo droga le2y poza granicami ,wiec nie ma tytulu by.jq naprawiai,

Tak wiec tvlko i wylEcznie majEc na wzglqdzie wizerunek miasta Woclawek w interesie
samorzEdu miasta Wloclawka jest zadbanie o stan tej drogi le6nej iqczqcej osiedle poludnie z

krajowq trasa DK 62 prowadzqcq do wqzla autostradowego z A 1 iodwieczny problem kto
odpowiada za zapomnianE drogq ustat definitywnie.
Czy tak siq stanie zale2y od inicjatywy Pana Prezydenta,

Dlatego, tei Szanowny Panie Prezydencie wystqpu.iq z koleinq proibq do pana by
zaaranzowac w 2018 roku spotkanie z w/w jnstytuciami w kt6rym to upatruJq szansq by
usiq:ii przy wsp6lnym stole aby osiqgnAi porozumienie i rozwiqzac ostatecznie
uregulowanie kwestii ,,zapomnionej drogi przez las" ze swej strony jako radny i wieloletnr
samorzqdowiec majqcy doiwiadczenie w gospodarce komunalnej deklaru.ie udzial w wfw
spotkaniu.

Oczekuje o zainteresowanie siq tym tematem i wyraiam nadzieje, 2e moja interpelacja
przyczyni siQ do ostatecznego rozwiqzania tej sprawy w tej kadencji Rady Miasta Wiociawek,

Jezeli uwa2a Pan, ie inaczej rozlvi42e problem ,,zopomnianej dragi przez /os ,, to proszq o
odpowiedi.

Z powaianiem


